
Generalforsamling i HF Bernhardsminde den 22 februar 2024.  

Der var mødt 25 stemmeberettigede haver frem. 

Kristian have 47 A blev valgt som dirigent Kim Have 1referant.  

Der blev konstateret den var indkaldt rettidigt, der var ikke sendt års regnskab og buget sammen med 

indkaldelsen. Det blev godkendt fra forsamlingen at generalforsamlingen blev gennemført. Med 

bemærkning til bestyrelsen om næste år skal regnskab og buget sendes ud sammen med indkaldelsen.  

Der blev nedsat et stemmeudvalg.  

Formanden beretning blev taget til efterretning. 

Regnskab blev fremlagt med et overskud på ca. 3400. Der er et udestående i forhold til kontigent, som det 

forventes i vi får ind. Der er kommet styr på procedurerne i forhold til at kræve kontingent op.  

Forslag: der var et forslag om en gavekasse til medlemmer af Havekolonien. Det forslag blev nedstemt.  

Der var forslag om salg af havetraktor. Det forslag blev også nedstemt.  

Der var forslag om maks. Højde på hækkene på maks. 145 cm mod vejen. Hækkene mellem havelod aftales 

mellem lejerne, dog maks. 145 cm 

Der blev rejst et ændringsforslag med hækkene ud til vej 145 cm, og mellem haverne aftales dog maks. 180 

cm. Dette forslag blev behandlet og vedtaget.  

Valg af bestyrelse. 

Formand Jørn Nissen for 2 år 

Kasser Ivan Bech for 1 år. 

Bestyrelsesmedlem Kim Nielsen og Ivan Juul for 2 år.  

Suppleanter Første suppleant Pia Hestkjær Anden suppleant Klaus Pedersen. De har ret til at deltage med 

taleret til bestyrelsesmøderne.  

Revisor Carsten have 37 for 2 år Kristian have 47a for 1 år. Revisorsuppleant Flemming have 10. 

Vurderingsudvalg Kim have nr. 1, Michael have 9 og Maja have nr. 18. 

EVT.  

Der blev orienteret om vi afhængig af vejret håber at åbne for vandet inden påske. Der blev orienteret om 

der vil blive drøftet om toilet og det blev taget med på buget for 2025. 

Der blev opfordret til vi viser hensyn i forhold til parkering i haven, samt det er forbudt at parkerer på 

vejene, og hvis der ikke bliver styr på det vil der komme et forslag om regler for parkering ved næste 

generalforsamling. Der blev henstillet til vi ikke kører med harven når det er mest tørt.  

Bestyrelsen takkede for god ro og orden.     

            

  


